
Izredna skupščina Pivovarne Laško

Za Mercator najbrž nova skupščina, Delo in Večer
v mirovanju - Prodaja Fructala končana novembra
Laško - Uprava Pivovarne Laško (PIL) bo lahko končala postopek prodaje
Fructala, ki ga bo prek Pivovarne Union, skoraj 94-odstotnega lastnika tega
ajdovskega podjetja, odkupil srbski Nectar. Delničarji so upravi na sobotni
izredni skupščini dali tudi mandat za nadaljnje postopke pri prodaji večin-
skega svežnja Mercatorjevih delnic.

Tako rekoč popolna podpora
dezinvesticijskim načrtom (ob
skoraj 66-odstotni zastopanosti
kapitala z glasovalnimi pravicami
sta v dveh glasovanjih bila proti le
dva glasova od približno 4,6 milijo-
na zastopanih delnic) govori zlasti
o tem, da lastniki povsem zaupajo
poslovnim odločitvam uprave s
predsednikom Dušanom Zorkom
na čelu, po drugi strani pa menijo,
da v danih okoliščinah boljših mo-
žnosti ni, sploh če želijo Laščani po
sanaciji in konsolidaciji poslovanja
ohraniti celo kožo in prihodnje de-
setletje iskati nove perspektive.

Izredna skupščina, sklicana zara-
di prevzemne namere KS Naložb,
ki naj bi do sobote podale tudi pre-
vzemno ponudbo za skupino PIL,
je hkrati verificirala načrte uprave
Laščanovonadaljevanju postopkov
prodaje poslovno nepotrebnega
premoženja ne glede na izhod po-
gajanj s prevzemnim ponudnikom.
V tem pogledu se mnenja pravnih
strokovnjakov razlikujejo, sodne
prakse pa ni. Največ so pričakova-
no govorili o Fructalu, ki je z eno
nogo že v srbski lasti. Dušan Zorko
pričakuje, da bo posel dokončno
realiziran novembra, kupnina pa
nakazana do konca leta. Vrednost
celotnega posla znaša 50,2 milijona
evrov, pivovarji se bodo pri bankah
upnicah, ki so nekako določevale
odprodajo, razdolžili za približno
48 milijonov evrov, neto priliv na
konto Pivovarne Union bo 35,3 mi-
lijona evrov.

Kakšni so najnovejši dogovori o
prodaji večinskega svežnja Merca-

torjevih delnic, ni znano. Zorko se
sklicuje na zavezo o poslovni mol-
čečnosti in napoveduje, da bodo
za največjega slovenskega trgovca
najbrž potrebovali novo skupščino
delničarjev. »Razkrili smo vse, kar
nam je bilo dovoljeno razkriti. Smo
v položaju, ko se moramo razdol-
ževati in uprava bo storila vse, da
doseže najboljše pogoje in ceno.«
Predvsem mali delničarji so pri-
čakovali več transparentnosti tudi
pri izbiri svetovalca - nizozemske
banke ING in informacijo, po ka-
kšni še sprejemljivi ceni bi še bili
pripravljeni prodati Mercatorjeve
delnice. Še bolj skrivnosten je bil
predsednik uprave PIL o postop-
kih prodaje časopisnih hiš Delo in
Večer, ki ju skupščina ni imela na
dnevnem redu. »Zakon o prevze-
mih je dovolj jasen. Lastnike smo
povprašali samo o že začetih po-
slih, ki jih poskušamo dokončati,
vse drugo bo počakalo na konec
prevzemnega postopka. Delo in
Večer sta zdaj v fazi mirovanja.«

Predstavniki lastnikov PIL so
podprli nasprotni predlog Mirjam
Hočevar, članice uprave in del-
ničarke PIL, ki je konkretizirala
predloge uprave. Obžalujejo, da so
se znašli v položaju, ko se morajo
reševati dve leti in dva meseca po
odhodu tedanjega predsednika
uprave Boška Šrota, ki je družbo
tudi lastniško obvladoval. Časa ni
veliko in o izidu glasovanja skup-
ščine so nemudoma obvestili srb-
skega kupca.
Primož Skerl
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